
ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nl2452 /22.09.2016

PROC ES VERBAL
Incheiat azi 22'09.2016 in sedinta ordinara a consiliului local al comunei saniob,stabilita prin dispozitia primarului nr.113/16.09.2016, sedinta care a avut loc la sediuladministrativ al acestei institutii publice, ora g.30.
La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint, zatyko Stefan-Adulbert, Erdei Joaef, Kiss Istvan-Matyas si Kiss stefun-Alexandru, Buzas roan-Nicolae,Erdei D_anut-Eugen, Torok lanos, (Ingur Andrei_Ioai.
Nu a absentat nici un consilier din cei 9 in functie.
Au participat de drept: D-ul Molnur Joaef - primar si 6-na Mela Maria-Elena -secretar .

A mai participat din cadrul aparatului de specialitate al primarului, dl. Inspector KuinNagy Lorant.

S-a constatat ca sedinta este statutari, participand 9 consilieri locali din totalul de9 consilieri in functie.

ORDINEA DE ZI:
D-l Kiss stefan-Alexandru - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supusspre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, ordinea de zi asedintei, la carc i-a d,atcitire:
1. Aprobarea ordinii de zi.
2' Aprobarea procesului verbal al qedinfei ordinara din data de 31.0g.2016 .3' Proiect 

-d9 
hotarare privind aprobarea Regulamentului de functionare aConsiliului local Saniob.

4' Proiect de hotarare privind insugirea modificirii inventarului bunurilor careapar{in domeniului public al Comunei Sflniob.5' Proiect de hotarare privind aprobarea afectrrii domeniului public al Comuneisaniob in vederea realizIrii proiectului ,,TNLOCUTRE CONDUCTOARELEA iN LOCALITATEA SANIOB, COMUNA SANIOB' dC CitTEELM ELECTROMONTAJ CLUJ.6' Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantilor Consiliului local alcomunei Saniob in Consiliul de Administraiie al Scolii Gimnaziale nr.l Saniob7' Proiect de hotarare privind ajustarea taxei speciale de salubrizare pentruserviciul prestat populatiei din comuna Saniob, pe perioada determinata

Diverse.

1.

",

Aducerea la cunostinta primarului si il consilierilor locali, de catresecretarul comunei, a continutului circularei nr.gg72/3L0g.2016 aInstitutiei Prefectului-Judetul Bihor.
Solicitarea nr.11/29.08.2016 a UDMR filiala Saniob referitor la asigurareaunui sediu.



Dl.Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedin!6, supune
privind ordinea de zi, adoptandu-ie Hotararea nr.rS, cu 9 voturi
0 abtineri .

La punctul doi din ordinea de zi, d'-nasecretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul verbal al sedintei ordinare din 31.08.2016 pe care l-a supus spre aprobareaConsiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, 0 impotrivd gi 0 ablineri,adoptandu-se Hotararea nr.l6.

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobareaRegulamentului de functionare a consiliului local saniob, d-na secret ar prezintd"Raportul
de specialitate.

Dl.Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedinld, invitd la discufii.
DL Zatyko Jacint propune unele modificdri in confinutul Regulamentului, referitor laindemnizalia de sedinfe, ca aceasta sd fie in cuantum de 4% di;indemniza{ia primaruluipentru sedin{ele de consiliu qi l% pentyu una sau doud qedinle ale comisiilorde specialitate.In continuare propune stabilirea ot.lo, de gedinld ca fiind ora 9.00 pentru qedinlele Comisiilorde specialite gi ora 1 1.00 pentru qedinlele de consiliu local.
Dl'Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedin!6, supune la vot proiectul de hotdr6re,punctul trei al ordinii de zi, adoptandu-se Hotarar"u'n.17, cu 9 voturi pentru,0 voturiimpotriva si 0 abtineri .

la vot proiectul de hotdrdre
pentru, 0 voturi impotriva si

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind insuqirea modificiriiinventarului bunurilo" :11. apar{in domeniului public al comunei S6niob, d-na secretarprezintd,Raportul de specialitate ?ntocmit de compartimentul de resort.
Dl.Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedinld, invitdla discutii.
Nu se inscrie nimeni.
Dl.Kiss Stefan Alexandru, presedintele

punctul patru al ordinii de zi, adoptandu_se
impotriva si 0 abtineri .

Dl.Kiss Stefan Alexandru, presedintele
punctul cinci al ordinii de zi, adoptandu_se
impotriva si 0 abtineri .

de sedinfd, supune la vot proiectul de hotdr6re,
Hotararea nr.18, cu 9 voturi pentru, 0 voturi

d-e sedinld, supune la vot proiectul de hotdr6re,
Hotararea nr.19, cu 9 voturi pentru, 0 voturi

La punctul cinci, Proiect de hotarare privind aprobarea afectirii domeniuluipublic al Comunei Saniob in vederea ..ulirl.ii proiectului ,,INLOCUIRECONDUCTOARE LEA iIV LOCALITATEA SANIOB, COMUNA SANIOB" dCcitre ELM ELECTROMONTAJ CLUJ' dl. Inspector, responsabil de urbanism,ptezintd'raporlul de specialitate qi dosarul intocmit de cdtre ELECTROMONTAJ CLUJ,
Dl.Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedin [d,, invitd,la discufii.
Nu se inscrie nimeni.

La punctul gase, Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantilor
consiliului local al comunei saniob in consiliul de Administratie al scolii Gimnaziale
nr.1 Saniob

Dl.Kiss Stefan Alexandru, presedintele de sedinld, inviti la propuneri.
Dl' Primar, inainte de a se trece la propuneri, al:ttd cd dna directo area a precizat cd,

doreqte ca membrii din partea Consiliului locai sa fie persoane cu studii superioare, in idea in
care vor fi concursuri pentru ocuparea unor posturi gi acegtia vor face parte din aceste comisii.



Dl. Erdei Jozsef propune pe dl.zatyko Jacint si pe dl.Kiss Stefan Alexandru.
Dl' Torok Ioan propune pe dl. Kiss Istvan Matyas gi pe dl" Erdei Ddnut.

Dl.Kiss Stefan Alexandru,
aceasta fiind votatd cu 6 voturi
Astfel, Proiectul de hotdrAre a
Hotararea nr.20 .

presedintele de sedinld, supune la vot prima propunere,
pentru, iar pentru a doua propunere obfnandu_se 3 voturi.
fost adoptat, fiind aprobatd prima propunere, rezultdnd

La punctul gapte, Proiect de hotarare privind ajustarea taxei speciale de salubrizarep€,'rr u servrclul prestat populatiei din comuna Saniob, pe perioadadeternrinata , d-na secretar atatd" cd, acest oroiect nu a fost avizat da (-nmioio rto .^^^i^1i+^+^

penfru serviciul
proiect nu a fost avizat de Comisia de specialitate,astfel, conform art. 44- Alin.(l) din Legea nr.2l5/2001 .. proiectele

raportulcompartimentului de resofi-din cadrul upurutulrri-. tp*iulitut" ufri*ulffire este elaboratin termen de 30 de zile de la inregisirarea proiectului, precum si de raoortul comisiei rte
specialitate a consiliului local,',

dl' primar, in continuare solicitd ca, din partea consilierilor s6 facd un studiu de pia![,mdcar la comunele invecinate gi vor vedea ca suma propusa nu este cu nimic mai mare. Maimult, propune consilierilor si gdseascd ei alte solutii.
dl' Zatyko Jacint, atatd' cd'nu ei sunt cei care au semnat actul adilional la contract gi nu eitrebuie sd rdspundd in fala oamenilor pentru aceste modificdri. De ce nu s-au luat mdsuri ladata semndrii actului adilional?
dl. ungur Andrei , intreabd, p6nd c6nd avem contract cu aceastd firmd?
dl' primar - pdnd vom reuqi sd delegdm prin concesiune acest serviciu, in urma uneilicitafii. De cdnd Bayonul ne-a ldsat baltd, at avut trei licitalii, iar la ultima din anul acesta nu

s-a prezentat nimeni. Peste aproximativ o lund am organizat o noud licitafie.
dl' Kiss Stefan, ?ntreabd cum s-a majorat ,,r-id. catre firma de salubrizare de la o lun6la alta?

dl'primar - se poate verifica la gospoddriile oamenilor cu cdt s-a marit volumul de gunoi,cdnd vine maqina sd ridice. Normativeli europene impun diminuarea anuald cu r5%o,1a noidimpotrivd cregte. Multe gospoddrii scot afard, pe ldngi tomberon gi alfi saci cu diverse resturidin curli qi gradini, cu ar fi buruieni, flori uscate, iarba"orita, .i.. il;il;'; dl. Ing.Kuin sdconqtientizdm populafia cu privire la aceste aspect, dar este foarte greu.
dl' Torok Ioan - pdrerea mea este cf, nu trebuia modificata srima fala de cea stabilitd c6nd

era Bayon Sud. Dacd mergeam cu 4 lei in continuare, nu cred cd erau p.otl.*..

Diverse

La primul punct, d-na secretar aduce la cunoqtinfa primarului pi a consilierilor locali,conlinutul circularei nr.8872/3L08.2016 a Instituliei'Prefectului Bihor cu privire la regula deconvocare a Consiliului local in gedinle ordinare, extraordinare sau de indata,
La punctul doi, referitor la solicitarea UDMR filiala Saniob c.r p.ivire la asigurareaunui sediu, dl'primar intreabd pregedintele UDMR local, dacd solicitarea mai este valabild,,av6nd in vedere informalia aplrutd.in ziar, cum cd au stabilit un sediu.
DlZatyko Jacint, arutd" cd'la ora actualdau un spa{iu inchiriat, d,ar cd.,totupi solicitd s6li

se acorde un spaliu din domeniul public.
dl' primar aratd cE, pdnd la gedinfa urmdtoare, impreund. cu dl.viceprimar, vor incerca sdidentifice un spafiu in acest sens.
In continuare la diverse, dl. zatyko Stefan propune, referitor la pUG-ul la care seluueazd, sd fie prezentat 9i consilierilor mai devreme pentru a fi studiat qi pentru a putea veni



cu pdreri' in plus, dl'zatyko stefan solicitd ca la urmdtoarea gedinfd, dl.primar sd prezinte unraport privind stadiul executdrii rucrdrilor de canarizar e.
dl'Ungur Andrei, fiind tofi consilierii de fa!d, are rugdmintea sd fie inlelegere gi sd nufie sus{inut in continuare conflictul dintre primar qi viceprimar.
dl'Kiss Stefan Alexandru , aratd' cd ei sunt aici"f"ntru respectul f4a de cei care i-auvotat qi fala de cei care nu i-au votat, ?n egald misurd, qi';entru cd in ultimii patru ani s-a bdtutpasul pe loc.
dl' primar - verificali cdte proiecte uE s-au semnat p6nd in 2012 si dupd,20l2 cdteposibilitdli au mai fost.
dl'Kiss Stefan Alexandru - sunt consilier vechi gi confirm cd,4 anis-a bdtut pasul peloc' Dacd ne uitdm la satele vecine, se poate vedea o evoiulie mult mai *ur.. in aceqti 4 ani dezile dacd nu evoludm, stdm aici degeaba.
dl'Torok roan, atatd ca la Ciuhoi sunt probleme majore, dezastru la aspectul localitdlii,multe case sunt pdrdsite, deteriorate, trotuarele distruse pe alocuri. ce mdsuri si pot lua?dl' zatyko Stefan . din cate gtiu, avem hotdrare pentru gospoddrire comunald, trebuierevizuitd qi stabilite mdsuri mai drastite.
D-na secretar - deci, sd inleleg cd propunefi inilierea unui proiect de hot6r6re pentrurevizuirea Regulamentului de gospodaiire comunala.
dl. Zatyko Stefan _ da, ar fi indi.ut.
dl' Torok Ioan - avem probleme qi cu becurile, aproape in jumate de sat nufuncfioneazd.

dl'primar - au fost probleme cu desele intreruperi de curent din cauzalucrdrilor, darbecurile au fost comandate qi urmeazd sd fie schimbate.
dl' Torok Ioan - doresc sd atrag atenfia^gi asupra apei pe care o beau copii de la gcoalaciuhoi' Am vdzut la $coala din Sdniol cd se folosesc butelii cu ap6 potabild, ceea ce este unlucru bun gi care ar putea fi folosit gi la Ciuhoi.
dl'primar - d-nii consilieri, membri in consiliul scolii, vor putea ridica aceast'problemd in gedinfa Scolii, care urmeazd,.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.

D-l Kiss Stefan Alexandru - presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINT li
SqCRETAR

MELA wffi{tyu// tL'/ i/t,
V

4


